



Dear Parent,

We would like to notify you that the final exams will start at school for all the classes From 28/2/2022 till Thursday 3/3/2022 during the school day hours. Starting from Sunday 6/3/2022, students' written test will be start at 7:30 a.m, the end of the exam will be according to the test schedule.

Kindly adhere to the following rules:

1. Absence is prohibited during the final exams, be advised that the student cannot redo the test unless they provide a permission from the Ministry of Education.
2. The students' dismissal for both sections will be after the exam time; students can never leave before this time.
3. Students are required to bring their own stationery and mathematical instruments, kindly adhere to the precautionary measures :keep your mask on, and keep distance..
4. Students of Grade 4→ 12 must use blue pens only. **Pencils are not allowed.**
5. Students must wear the school uniform during the test days.
6. Starting from 6/3/2022, the school is not responsible for students who stay at campus after the exam time, **so kindly pick up your children on time.**
7. The Third Term will commence on Sunday, March 20,2022.

المكرم ولي الأمر :

نحيطكم علماً بأن الاختبارات الفصلية ستبدأ حضورياً لجميع الصفوف من تاريخ 28 فبراير 2022 إلى يوم الخميس الموافق 2022/3/3 خلال الدوام الدراسي ، وابتداءً من يوم الأحد الموافق 2022/3/6 سيبدأ الاختبار من الساعة 7:30 صباحاً ونهاية الاختبار ستكون طبقاً لجدول الاختبارات.

نرجو الالتزام بما يلي :-

- ١ - يمنع منعا باتا الغياب خلال أيام الاختبارات النهائية ، علماً بأنه لن يتم إعادة اي اختبار إلا بموافقة إدارة التعليم .
- ٢ - خروج الطلاب / الطالبات موحد للجميع وذلك بعد انتهاء موعد اللجان ولا يسمح بخروج الطلاب / الطالبات قبل هذا الموعد نهائياً.
- ٣ - إحضار الأدوات المدرسية والالتزام بالإجراءات الاحترازية من ارتداء الكمامة والالتزام بالتباعد .
- ٤ - الصفوف من الرابع إلى الثاني عشر يجب الالتزام بالكتابة بالقلم الأزرق الجاف (يمنع الكتابة بالقلم الرصاص).
- ٥ - تؤكد على التزام الطلاب / الطالبات بارتداء الزي المدرسي خلال أيام الاختبارات.
- ٦ - المدرسة غير مسؤولة عن الطلاب / الطالبات بعد انتهاء موعد اللجان المحدد بالجدول؛لذا يرجى منكم الحضور لاصطحاب أبنائكم في الوقت المحدد.
- ٧ - أول يوم للفصل الدراسي الثالث هو الأحد 20 مارس 2022.

To: Grade (10) - Girls Section
 From: Administration
 Subject: Final Exam Requirements Term (2)

Date	Time	Subject	Requirements
Monday 28/2/2022	During School Day	Social Studies	Ch.19. (S. 1+2)
Wednesday 2/3/2022	7:30A.M To 9:30 A.M	Math	Algebra 2:Module 17 L (17-1) : Angles of Rotation and Radian Measure L (17-2) : Defining and Evaluating the Basic Trigonometric Functions L (17-3) : Using a Pythagorean Identity Module 18 L (18-1) : Stretching ,Compressing , and Reflecting Sine and Cosine L (18-2) : Stretching ,Compressing , and Reflecting Tangent Graphs L (18-3) : Translating Trigonometric graphs Geometry :Module 13 L (13-1) : Tangent Ratio L (13-2) : Sine and Cosine Ratios L (13-3) : Special Right Angles L (13-4) : Problem Solving with Trigonometry
Thursday 3/3/2022	7:30A.M To 9:30 A.M	Biology	Ch.12The History of Life L.3Origin of life L.4Early single celled organisms L.5 Radiation of multicellular life Ch.13 Principles of Ecology L.1 Ecologists study relationships L.2Biotic and abiotic factors L.3 Energy in ecosystem L.4Food chains and food web L.6Pyramid model
Sunday 6/3/2022	7:30 a.m TO 9:30 a.m	Physics	Chapter 10 L.1 Heat and work relationships L.2First law of thermodynamics L.3 Second law of thermodynamics
	9:30a.m TO10:30 a.m	اجتماعيات	العالم العربي الموقع و الجغرافيا ص ٨٢ الإمكانيات البشرية في العالم العربي ص ٩ الإمكانيات الاقتصادية في العالم العربي ص ٩٨
Monday 7/3/2022	7:30 a.m TO 9:30 a.m	English	Literature Collection 4: Coming to our Senses” + “From the Math Instinct” Drama: “The Tragedy of Macbeth” (Act 4 scenes 1+2) Unseen passage Grammar : Module (5) “Agreement” P. (91:102) Module (6) “Using Pronouns Correctly” P. (105:112) Vocabulary: Part (1) Lesson (16-17-18-19) +sound and structure (L. 20) part (2) L. (9) part (3) L. (9)
Tuesday 8/3/2022	7:30 a.m TO 9:30 a.m	اللغة العربية	الكفاية القرآنية من ص 106 إلى ص 139
Wednesday 9/3/2022	7:30 a.m TO 9:30 a.m	Chemistry	Chapter 12 Solutions L.1 Types of Mixtures L.2 The Solubility Process L.3 Concentration of Solutions.
	9:30a.m TO10:30 a.m	العلوم الإسلامية	١- من أنواع العبادة (٣) ص ٩٦ ٢- قواعد في العبادة ص ١٠٤ ٣- معتقد أهل السنة والجماعة في أسماء الله تعالى وصفاته ص ١١ ٤- قواعد في أسماء الله تعالى وصفاته ص ١٢٠